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دایی: بازی جوانمردانه قانون ندارد/ داور در هفته قبل مرا سکته میداد!

سرمربی تیم فوتبال راهآهن درباره اینکه بازیکنش در دیدار با مس کرمان بازی جوانمردانه را رعایت نکرده، گفت: در

فوتبال قانون نوشتهشدهای برای بازی جوانمردانه وجود ندارد.

اگر بازیکنم توپ را به بیرون میزد به عقلش شک میکردم
دایی: بازی جوانمردانه قانون ندارد/ داور در هفته قبل مرا سکته میداد!

سرمربی تیم فوتبال راهآهن درباره اینکه بازیکنش در دیدار با مس کرمان بازی جوانمردانه را رعایت نکرده، گفت: در فوتبال قانون
نوشتهشدهای برای بازی جوانمردانه وجود ندارد.

به گزارش خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، علی دایی پس از تساوی یک بر یک راهآهن برابر مس کرمان اظهار داشت: فکر کنم پیش از
این که مس به گل اول دست یابد بازی متعادلی را شاهد بودیم و موقعیتهای جدی روی دروازهها خلق نشد اما متأسفانه اولین

توپی که بر روی دروازه ما آمد تبدیل به گل شد.

وی ادامه داد: پس از دریافت گل موقعیتهای خوبی داشتیم. یک توپ به تیر دروازه زدیم و یک تک به تک را از دست دادیم اما
درپایان نیمه اول یک بر صفر به رختکن رفتیم. در نیمه دوم بازی را خوب شروع کردیم و میتوانستیم درچند موقعیت به گل برسیم و
تیم مس هم در چند ضدحمله موقعیت داشت اما خوششانس بودیم که آنها به گل نرسیدند. ما موقعیتهایی داشتیم و در دقایق
پایانی به گل رسیدیم و اگر بازیکنان کمی باهوشتر بودند میتوانستیم این دیدار را با برتری به پایان برسانیم. استحقاق برد را داشتیم.

وی افزود: فوتبال همین است. همه کار کردیم و موقعیتهای خود را به راحتی از دست دادیم. با تعویضهایی که کردیم توانستیم
بازی را به تساوی بکشانیم. راحت گل خوردیم و موقعیتها را راحت از دست دادیم.

دایی در پاسخ به سوال خبرنگار فارس مبنی بر اینکه نیمکتنشینان مس در خصوص صحنهای که بازیکنان راهآهن توپ را به گل
تبدیل کردند معترض بودند و اعتقاد داشتند که باید توپ را به بیرون میزدند گفت: ما روی دروازه مس فشار میآوردیم، همه
میتوانند خود را روی زمین بیندازند. قانون نوشتهشدهای وجود ندارد که بازی جوانمردانه را تعریف کند. اگر بازیکنم توپ را به بیرون
میزد شک میکردم که عقل دارد. بازی جوانمردانه باید تعریف شود. باید مطمئن شوید که بازیکن حریف 100 درصد مصدوم شده و
آن موقع توپ را به بیرون بزنید. دیدید که گودرزی پس از اینکه توپ به گل تبدیل شد ادامه داد یا بیرون رفت. وی 20 دقیقه قبل

اشاره میکرد که مرا تعویض کنید. نمیشود ما 3 امتیاز را تقدیم حریف کنیم، به علت اینکه بازیکنی خود را به زمین انداخته است.

سرمربی تیم فوتبال راه آهن درباره قضاوت فغانی یادآور شد: به نظرم اولین باری بود که راحت توانستیم تیم خود را راهنمایی کنیم.
قضاوت فغانی خیلی خوب بود. چنین تیم داوری باید برای تیمهایی چون ما قضاوت کند. هفته قبل از قضاوت داور سکته میکردم اما

خدا را شکر امروز روز خوبی را سپری کردیم.

وی درباره انتخاب علیکریمی به عنوان نامزد بهترین بازیکن آسیا تصریح کرد: این افتخار بزرگی برای فوتبال ما است. امیدوارم برای
دومین بار کریمی بتواند این عنوان را کسب کند.

دایی در پاسخ به این سوال که چرا انتخاب بهترینها در ایران نوسان دارد، یادآور شد: در مملکت ما و به خصوص در ورزش همهچیز
انفرادی است. چهکسی روی علی کریمی سرمایهگذاری کرده؟ یک بازیکن پیدا میشود و بهترین بازیکن آسیا میشود. آیا روی این

افراد سرمایهگذاری شده؟ کار خداست که هر چند سال یک بار جرقهای زده میشود و یک ایرانی در جمع بهترینها حضور مییابد.
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